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 شماره 
2040 روزنامه صبح ایران

غیـــر محرمانـــه

آذری جهرمی و تندروها
آذری جهرمی چهره جالبی در بین مســئولان اســت. او 
در ابتدای مسئولیتی که به عهده گرفته بود از سوی برخی 
جریان هــا مورد نکوهش قــرار می گرفت که ســابقه امنیتی 
دارد و... امــا زمانــی کــه وارد کار شــد، جنــاح مقابــل کم کم 
متوجه ظرافت انتخاب حســن روحانی شد و برای مقابله 
بــا تصمیم هــای مدیریتــی جهرمی شمشــیر از رو بســت و 
حتی درخواســت تشــکیل پرونده برای او هم مطرح شد. 
حــالا تندروهــا او را تهدید کرده اند اما پاســخ جهرمی قابل 
تامــل اســت. او نوشــت: ترویــج خشــونت کلامــی مقدمــه 
ترویــج خشــونت فیزیکــی اســت! آذری جهرمــی در ادامــه 
نوشــت: نتیجه تجمعات خودجوش! مشــهد در سال ۹۶ 

قابل مرور است، من جرّب المجرب، حلّت به الندامه. 

خوش به حال چینی ها!
دبیــر انجمن تولیدکنندگان محصــولات LED از تفاوت 
قیمــت مــواد اولیــه بــرای تولیدکننــدگان ایرانــی و چینــی 
گفــت و اظهــار کرد: مــواد اولیه را بــه ما با قیمــت دلار آزاد و 
بــه چینی ها زیــر قیمت می دهنــد. جمال الدین حاجی ها 
افــزود: با این وضعیت چگونه با تولید کننده چینی رقابت 
کنیم؟ احتمالا تفاوت قیمت به الزام در مراودات اقتصادی 
بین کشــورمان با چین مربوط باشــد. از این بابت که گفته 
می شــود چنین تخفیف هایی برای نفت هم برقرار اســت. 
حاجی هــا تصریــح کــرد: مــا مــس، آلومینیوم و پتروشــیمی 
داریم، ولی مواد اولیه را به ما، در بورس، با ارز آزاد می دهند 

و همین محصولات را به چینی ها زیر قیمت می دهند. 

ک به پزشکیان عزل فرد هتا
علــی ادیانــی راد نماینــده تنــدروی مجلــس دهــم که 
در ایــام انتخابات با حضور در ســتاد ســعید جلیلی و نیز 
میتینگ های مختلف اقدام به توهین و ســخنرانی علیه 
مســعود پزشــکیان کــرده بود و بــا این وجــود به عضویت 
در صنــدوق بازنشســتگی نفــت منصوب شــده بود، پس 
ک نژاد وزیر نفت از این ســمت برکنار  از اطلاع محســن پا
شــد. وزیــر نفــت با ایــن کار نشــان داد بر اصول ایســتاده 
است و وفاق ملی باید از دو سو مورد پذیرش باشد وگرنه 

به جاده یک طرفه شباهت خواهد داشت. 

همین جور اتفاقی!
یــک فعــال رســانه  بــه خبرهــای مربــوط بــه شــمخانی 
کنــش جالبــی نشــان داد. محمــد مهاجری نوشــت: در  وا
کــره و رفع تحریــم و  شــلوغ بازار خبرهــای مربــوط بــه مذا
حرف های هویج وچماق ترامپ و سیب زمینی۴۰- ۵۰ هزار 
گهان آقای علی شمخانی بدون هیچ مناسبتی  تومانی، نا
کز ســازمان انرژی هســته ای  برود جایی که لابد یکی از مرا
اســت و از آنجــا بازدیــد کنــد. همین جــور اتفاقی! عکســی 
منتشــر می شود که گویی آقای اسلامی رئیس  انرژی  اتمی 
در معیــت یــک مقــام بالاتــر از خــود قــرار دارد. همین جور 
غیرتــش  بــه  وزارت خارجــه  بعــد  ســاعت  چنــد  اتفاقــی. 
پرونــده   مســئولیت  کــه  می دهــد  اعلامیــه  و  برمی خــورد 
کره به ما مربوط است نه  هسته ای دست کم در حوزه مذا

جناب شمخانی. همین جور اتفاقی. 

 
دریچـــــه

کتر  بازیگــر و دوبلــور پیشکســوت ســینما کــه امســال بــا دوبلــه کارا
بــه چهــل و ســومین  »خرچنــگ« در پویانمایــی »پســر دلفینــی۲« 
کار زیبایــی اســت  جشــنواره بین المللــی فیلــم فجــر آمــده می گویــد: 
و ان شــاءا... ۹۹ درصــد جایــزه را خواهنــد گرفــت. تورج نصــر که از ۱۷ 
ســالگی بــه مدت ۵۸ ســال اســت، مشــغول فعالیت هنری اســت، در 
گفت وگــو بــا ایرنــا، درباره انیمیشــن »پســر دلفینــی۲« اظهار داشــت: 
کار بســیار زیباســت. کارهــای انیمیشــنی زیــادی دوبله کــردم؛ ایرانی 
کــه ســاخته  و خارجــی. معــدود می بینــم فیلم هــا و انیمیشــن هایی 
می شــود زیــاد قابل توجه باشــند.  او ادامــه داد: البته مــا امکانات به 
آن صــورت کــه دنیــا دارد نداریــم اما بــا همین امکانات کم، دوســتان 
دارنــد زحمــت می کشــند و بعضی مواقــع خیلی کارهــای زیبایی مثل 
کار زیبایــی اســت و  کــه  همیــن »پســر دلفینــی ۲« ســاخته می شــود 
که تجربه  گرفت.  نصر  ان شــاءا... مطمئنم ۹۹ درصد جایزه را خواهد 

دوبلــه در »پســر دلفینــی ۱« را هم داشــته، گفت: شــانس برنده 
شــدن »پســر دلفینــی ۲« بســیار زیاد اســت. وی در ایــن باره که 

آیا »پســر دلفینی۲« توانسته اســتانداردهای لازم برای 
یــک پویانمایــی را داشــته باشــد؟ اظهــار داشــت: 

۸۰ درصــد امکانــات را داشــت اما باید ســعی کنیم 
کارمــان آنقــدر زیبا باشــد که از مرز فــوق ایده هم 

کــم کســانی در ایــن  گفــت: مــا  خــارج شــود.  او 
کارهــای  بتواننــد  کــه  نداریــم  حرفــه  و  شــغل 

زیبایــی ارائــه دهنــد. خیلی هــا هســتند امــا 
کــرد: من  کید  امکانــات کم اســت.  نصــر تا

خواهــش می کنــم از دســت اندرکاران که 
کارگردان های انیمیشن ســاز را حمایت 

کنند. 

: تورج نصر

»پسر دلفینی۲« مطمئنا جایزه می گیرد

عکسنامه

منبع:  ایرنا    اینفوگرافیک

 

کرات«:   تهیه کننده »کفایت مذا

فیلمم می فروشد

کــرات«  فیلــم ســینمایی »کفایــت مذا تهیه کننــده 
گفت: شــک نکنید که فیلمم می فروشد؛ اصولا فیلمی 

که نفروشد نمی سازم. 
 ، در ششــمین روز از جشــنواره چهــل و ســوم فجــر
»کفایــت  ســینمایی  فیلــم  پاســخ  و  پرســش  نشســت 
کــرات« بــا اجــرای فــرزاد حســنی و حضــور ســهیل  مذا
کارگردان(، سید ابراهیم عامریان )تهیه کننده(،  موفق )
)مدیــر  رایــگا  روزبــه   )نویســنده(،  صالحــی  حمــزه 
فیلمبــرداری(، ســعید هنرمنــد )طراح صحنــه(، ایمان 
صفا، مهران غفوریان و محسن کیایی )بازیگران فیلم( 
برگــزار شــد.  در ابتــدای ایــن نشســت، ســید ابراهیــم 
گر حــس می کردم در  عامریــان، تهیه کننــده گفت: من ا
دیالوگ ها از کلام ناشایست استفاده شده است، آن  را 
حــذف می کردم. ایــن موضوع که در فیلــم از واژه های 

نادرست استفاده شده است را قبول ندارم. 
وی دربــاره جنــس کمــدی فیلــم نیز بیان کــرد: من 
فیلم را در سالن های مختلف با مردم دیدم و بازخورد 
خوبــی گرفتم. بیان کــردن معضلات اجتماعی در نگاه 
می توانــد  را  تاثیرگــذاری  بیش تریــن  به نظــرم  کمــدی 
کــران عیــد ســینما،  داشــته باشــد. بــرای حضــور در ا
بایــد حتمــا بــه جشــنواره فیلــم فجــر اثــر را ارائــه داد و 
مــن بــا حضــور در ایــن رویــداد ســینمایی از نقدهــای 
گــر  اهالــی رســانه و منتقــدان می آمــوزم. فکــر می کنــم ا
اقتصــادی  نبــود وضعیــت  کمــدی مــا  آثــار ســینمای 
ســینما بســیار بدتر از امروز می شــد و ســینماها بســته 

می شدند. 
کــه آیــا فکــر می کنــد  وی در پاســخ بــه ایــن ســوال 
؟ جــواب داد بله،  فیلمش در گیشــه می فروشــد یا خیر

 من اثر نفروش نمی سازم. 
کرد: ســینمای کمدی  مهران غفوریان، بازیگر بیان 
هیچوقت نتوانســته به اندازه دیگر ژانرها عمق داشــته 
باشــد. زیــرا مــا ســعی می کنیــم بــا کمتریــن بضاعــت و 
رعایت همه خط قرمزها و محدودیت ها، فیلم بسازیم. 
خیلی از آثار ســینمایی صرفا وجه ســرگرم کننده دارند، 
امــا مــا در این فیلم همه تلاش خــود را کردیم که اثری 
آبرومنــد بســازیم. هدف این اثر ســینمایی خوشــحال 
کــردن مردم اســت و در هر سکانســی تــلاش کردیم که 
مخاطــب را بخندانیــم. روزبه رایگا، مدیــر فیلمبرداری 
این اثر ســینمایی گفت: تلاش ما درست روایت کردن 
قصه بود. در اســتوری بوردها به ریتمی از کار رســیدیم 
گرفتیــم و  کــه در نتیجــه آن از پلان هــای متنــوع بهــره 
فیلمبرداری را با کات های زیاد انجام دادیم. ســعی ما 
ایــن بود که دوربیــن در خدمت فیلم قــرار بگیرد. باید 
بگویم که این اثر ســینمایی با دو دوربین فیلمبرداری 
کــرد:  اظهــار  فیلــم،  کارگــردان  موفــق،  ســهیل  شــد. 
خوشــحالم که برای دومین ســال پیاپی در جشــنواره 
از خانــواده ام  فیلــم فجــر حضــور دارم. دوســت دارم 
تشــکر کنم. ســینما برای من نه کسب و کار که عشق و 
علاقه ای است که از کودکی دنبالش می کردم. از حمزه 
کار و سید ابراهیم عامریان که برای  صالحی، نویسنده 
ســاخت فیلم به من اعتماد کرد تشکر می کنم. او یکی 
کــه تــا امروز بــا آن کار  از بهتریــن تهیه کنندگانــی اســت 
کــردم. وی بیان کرد: مســیر فیلمســازی من مشــخص 
کــودک، نوجوان و خانــواده فیلم  اســت. ســال ها برای 
ســاختم. بــا ایــن جغرافیا نیز آشــنا هســتم. هدف من 
ایــن اســت که خانواده ها کنــار هم فیلــم ببینند. برای 
کنــم  همیــن دقــت می کنــم از شــوخی هایی اســتفاده 
که شــان خانــواده را زیــر ســوال نبــرد. دوســت دارم در 
عین فراهم آوردن محیطی شــاد بــرای خانواده درباره 

زیرلایه های مفهومی نیز صحبت بشود. 
محسن کیایی بازیگر فیلم گفت: خوشحالم که بعد 
از هفت ســال دوباره به جشنواره فیلم فجر برگشته ام. 
بایــد بگویم که دغدغه من اجرا نیســت، بلکه دوســت 
دارم هــر وظیفــه ای کــه بــه مــن محــول می شــود را بــه 
انــدازه بضاعت خودم درســت انجام بدهــم. امیدوارم 
کار ندارنــد بتوانند  کــه امروز اجــازه  همــه مجری هایی 
دوباره برگردند و میکروفون به دست بگیرند و من هم 
مشــغول کار بازیگــری خــود بشــوم.  در ادامه نشســت 
روی  بــه  فیلــم  بازیگــر  دیگــر  داوودنــژاد،  محمدرضــا 
صحنــه آمــد و گفــت: بایــد بدانیــم کــه مــا در هالیــوود 
نیســتیم و آن جــا فیلــم نمی ســازیم. این جــا با هــزاران 
چالــش بــرای ســاخت فیلــم روبــه رو هســتیم. از اینکه 
در چنین فیلمی حضور دارم خوشــحال هستم. اینکه 
کــرده و اثــری آبرومند ســاختند.  کار  بچه هــا بی پیرایــه 
فیلمنامــه ای  مــن  گفــت:  نویســنده  صالحــی،  حمــزه 
اجتماعــی هــم نوشــتم. ســینما بــا اجتمــاع در ارتباط 
اســت و چیــزی جــدای از آن نیســت. روزی بــا مــردم 
کــردم  داخــل یکــی از ســالن ها فیلــم را دیــدم و حــس 
همه ما مردم در کنار هم با مشــکلات بســیاری دســت 
و پنجــه نــرم می کنیــم و همین که مخاطــب می خندد 
بــرای مــن ارزشــمند اســت. وقتــی داریــم داخــل یــک 
ک زندگــی می کنیم به نظرم ســاختن فیلم  فیلم ترســنا
، درباره  کمدی بســیار بهتر اســت.  ایمــان صفا، بازیگــر
حضور در این اثر ســینمایی نکاتی را بیان کرد: از دفتر 
ابراهیــم عامریــان با من تمــاس گرفتند. در ســفر بودم 
که فیلمنامه را برای من ارسال کردند و تلاش کردم که 

کنم.  کیفیت پر  کمیت را با 

سینما

شــامگاه سه شــنبه ۱۶ بهمن ماه جدیدترین فیلم رسول 
صدرعاملــی بــا نــام »زیبــا صدایم کن« در ســینمای رســانه 
گران  در بــرج میــلاد رونمایی شــد که مورد اســتقبال تماشــا
گرفــت. در نشســت پرســش و پاســخ ایــن فیلــم  هــم قــرار 
منصــور ضابطیــان کــه اجــرای نشســت را بر عهده داشــت, 
غ از هر  پیــش از دعــوت از عوامل فیلــم گفت: این فیلم فــار
نقــد و نظــر یا انتقادی که به آن وجود داشــته باشــد؛ از این 
منظــر کــه دعوا، کتک و حرف رکیک در آن دیده نمی شــود، 
قابــل احتــرام و تقدیر اســت. پس از حضور عوامل از رســول 
صدرعاملی پرســیده شــد که فیلم چگونه خلق شــده است 
و او یادآور شد: پنج سال قبل کانون پرورش فکری کتابی را 
با همین نام منتشــر کرد و از من خواســتند که آن را بخوانم 
و نظــرم را بگویــم. وقتی خواندم احســاس کردم که می توان 
از آن کاری تولیــد کــرد. البتــه قصــه بایــد بــه روز می شــد و از 
فرهاد )حسن زاده، نویسنده رمان( اجازه گرفتم و در نهایت 
حدود ســه، چهار ســال دنبال نگارش این فیلمنامه بودیم 
که به ســرانجام نمی رســید. وی یادآور شــد: متاسفم بگویم 
کــه یــک بــار زنــده یــاد کامبوزیــا پرتــوی آن را شــروع کــرد که 
اوایــل کار دچــار کرونــا شــد و او را از دســت دادم. بعــد اصغر 
عبداللهــی شــروع کرد کــه آن هم به نتیجه نرســید و او آرش 
صادق بیگی را به من معرفی کرد و از آنجایی که سال هاست 
با میلاد و محمدرضا )پســرانش ( کار می کنم، قرار شــد، ســه 
نفــری بــا آرش این فیلمنامه را بنویســند. وی بــا بیان اینکه 
فکر نمی کرد چنین فیلمنامه جانانه ای نوشته شود، افزود: 
ایــن تیــم بیش از یک ســال زحمت کشــیده و آقای علامتی 
)مدیرعامل کانــون( هم به عنوان یک مدیر خوش فکر آمد 
و اعتمــاد کــرد. بعــد هم بنیاد ســینمایی فارابی اضافه شــد 
چــون کار پرهزینه ای داشــتیم.  در این مورد هرکســی هرچه 
می خواهــد بگوید ولی بــرای من این مهم بــود که موقعیت 
کانــون پــرورش دوباره احیا شــود و فارابی کمــک کند تا این 

فیلم ساخته شود. 
صدرعاملــی گفــت : بــرای ایــن کار تمــام حرفــم بــه آقای 
علامتی این بود که کاری بسازیم تا مردم آن مُرغک ) نشان 
کانــون( را متعلــق بــه خــود بداننــد و فکــر نکنند که یــک اثر 
سفارشــی تولید شــده اســت و بــه دوران نوســتالوژی کانون 
برگردیــم. وی در پاســخ بــه ســوالی دربــاره دختــر نوجــوان 

فیلمــش و اینکــه آیا قرار اســت یــک »ترانه« دیگر به ســینما 
ایران معرفی کند، گفت: نیت این نیست که من ترانه اضافه 
کنم یا نه. وی تصریح کرد : قصه ای می آید که خوب است و 
یکســری تجربه و نیز کار از دوران روزنامه نگاری در ســرویس 

حوادث دارم که در کارم کمک کننده هستند. 
صدرعاملــی یــادآور شــد: از اولیــن فیلمم در »ســمفونی 
تهران« تا »ترانه پانزده ســال دارم « خود به خود این اتفاق 
افتاد که بازیگری معرفی شــده اســت چون به هر حال برای 
رده های ســنی که کار می کنم، بازیگر نمی توانستم استفاده 

کنم و باید چهره جدید می آوردم.
وی بــا اشــاره به ژولیــت رضاعــی )بازیگر نقــش اصلی زن 
فیلــم( کــه دختر کریســتف رضاعی )آهنگســاز( اســت گفت: 
بسیار خوشحالم که بعد از مدت ها تجربه کار، به یک بازیگر 
رســیدم کــه بســیار باهــوش و داناســت و امیــدوارم کارش را 

ادامه دهد.
او دربــاره نحــوه انتخــاب این بازیگــر هم بیان کــرد: ما در 
مدتی که با کریستف کار می کردیم، دنبال بازیگر می گشتیم 
و از ۳۰۰ نفر هم تســت گرفته بودیم. یک روز کریســتف گفت 
کــه بــازی ژولیت را هم ببینیــم و وقتی برای دیدن لوکیشــن 
رفته بودیم، کریستف، ژولیت را صدا کرد که وقتی او را دیدم 

متوجه شدم او همان »زیبا«ست.
ژولیت رضاعی نیز با قدردانی از اینکه فرصتی برای تجربه 
به او داده شده است گفت: در ابتدا امید زیادی نداشتم که 
انتخاب شــوم. تســت دادم و وقتی فهمیدم انتخاب شــدم 
نمی دانســتم چه حسی باید داشته باشم؛ خوشحال باشم 
یــا نگران! ولی بعد کم کم که وارد پروژه و با فضا آشــنا شــدم 
شــکرگزار ایــن بــودم که چنین اتفاقــی برایم رخ داده اســت.  
در بخــش دیگــری از این نشســت، صدرعاملی در پاســخ به 
دشــواری فیلمبرداری در خیابــان ولیعصر تهران گفت: این 
پروژه برای من و مازیار)تهیه کننده( از ســخت ترین پروژه ها 
بود چون گاهی ممکن اســت دکور بزنید و لوکیشــن داشــته 
باشــید ولی نمی توانید برای خیابان ولیعصر دکور بزنید. ما 
بیــن مــردم عــادی کار می کردیــم. تمــام نیت ما ایــن بود که 
فیلــم را از میــدان راه آهن تا تجریش پیــش ببریم. البته من 
یک تجربه دیگر سر فیلم »دختری با کفش های کتانی« هم 

داشتم که از آن استفاده شد.

رسول صدرعاملی: 

سینمای ایران به تهیه کننده دانا احتیاج دارد
گـزارش

به یاد مشت های گره کرده


